
Protokół Nr 49/2022

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim

w dniu 9 czerwca 2022r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1. Zastępca Burmistrza - Marek Zieńko;
2. Przedstawiciel Izby Rolniczej - Stanisław Stróżyński;
3.Przewodniczący Gminnego Związku Rolników, Kółek i Organizacji Rolniczych -
Bogumił Szpojda;
4.Soł§s Sołectwa Wilkowo - Tadeusz Pieczywek;
5. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa l Jarosław Dera;
6. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Małgorzata Barabach.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Lucyna Pająk, która po
powitaniu zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

Otwarcie posiedzenia i przy3ęcie porządku;
Opinia w sprawie wnioskó; o przyznanie Nagrody Świętego Wawrzyńca;
Opinia w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu przy ulicy Leśnej;

4. Informacja w sprawie bieżącej sytuacji w rolnictęie i leśnictwie na 'terenie
gtniny;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

1.

2.
3.

5.

6. Wolne wnioski i zakończenie. -

W/w porządek Komisja przyjęła trzema głosami ,,za? (nie głosowało 2 członków
Komisji).

Ad.2. Zastępca Burrnistrza poinformował, że w tym roku wpłynęły dwa wnioski o
przyznanie-Nagrody Świętego Wawrzyńca, wniosek 10 radny-ch-Rady Miejskiej o
przyznanie nagrody dla Kurkowego Bractwa Strzeleckiego w Sępólnie Krajeńskim i
wniosek ponad 300 mieszkańców naszej gminy poparty przez Proboszcza Parafii
Sępoleńskiej o przyznanie nagrody dla Pani Danuty Zalewskiej. Zaznaczyl że spełniają
one warunki formalne. Przypomniał, że nagrodę przyznaje Burmistrz po zaciągnięciu
opinii Przewodniczącego i Wiceprzewodnicz4cych Rady Miejskiej oraz wszystkich
Komisji Rady Miejskiej.



Komisja zaopiniowała pozytywnie przyznanie Nagrody Świ«:,tego Wawrzyńca w 2022r.
dla Kurkowego Bractwa Strzeleckiego w Sępólnie Krajeńskim (4 glosy ,,za", l czlonek
Komisji nie brał udziału w głosowaniu).

Zastępca Burrnistrza poinformował ponadto, że Przewodniczący oraz

Wiceprzewodniczące Rady Miejskiej zasugerowali, aby wskazać kandydaturę Pani
Danuty Zalewskiej do Nagrody ,,Krajeńskiego Aanioła? przyznawanej przez Starostwo
Powiatowe.

Ad.3. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła Komisji
projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie sporządzenie projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu przy ulicy Leśnej. Nadmieniła, że działka m
53 8/3 obejmuje obszar, na którym znajduje się hotel ,,Jan". Określa się jej przeznaczenie
jako US, czyli usługi sportu, rekreacji i turystyki oraz usług wspomagających te usługi.
Dodała, że plan miejscowy był dwukrotnie wyłożony do publicznego wglądu, właściciel
zwrócił się o ujęcie w planie prowadzonej działalności medycznej. Uwaga nie została
uwzględniona bo miejscowy plan musi być zgodny ze studiurn, które zawiera również
usługi sportu, rekreacji i turystyki.

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt przedstawionej uchwały (4 głosy ,,za?, l
członek Komisji nie brał udziału w głosowaniu).

Ad.4. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej przedstawił Komisji informację w
sprawie bieżącej sytuacji w rolnictwie i leśnictwie na terenie gminy (informacja stanowi
załącznik do niniejszego protokołu).

Komisja przyjęła przedstawioną infortnację do wiadomości.

Kierownik Referatu Gkr przedstawił ponadto Komisji raport z realizacji programu
ochrony środowiska w gminie (raport stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Komisja przyjęła przedstawiony raport do wiadomości.

Pan Szpoj da przypomniał temat umiej scowienia stacj i meteorologicznej, spraw(a ciągnie
się już długó, a susze trwają. Gdy nie będzie tej stacji, to oficjalnie susza nigdy nie
zostanie stwierdzona. Kierownik Referatu Gkr powiedział, że do chwili obecnej nie ma
odpowiedzi Komisji na wniosek o umiejscowienie stacji. Soł§s Wilkowa odnośnie
infornnacji przedstawianych na sesji opowiedział, że same statystyki nic nie daazą,
należy poniszać faktyczne problemy, organizować spotkania z rolnikami. np. w sprawie
szkód łowieckich.

Komisja postanowiła, że wystąpi z wnioskiem do Starostwa Powiatowego o
zorganizowanie spotkania w sprawie omówienia całokształtu spraw związanych ze



szkodami łowieckimi z udziałem Wojewody, przedstawicieli gminy, Izb Rolniczych,
Lasów Państwowych, Kół Łowieckich oraz zainteresowanych rolników.

Ad.5. Komisja zatwierdziła protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w miesiącu
maju br. (4 głosy ,,za?, l członek Komisji nie brał udziału w głosowaniu).

Ad.6. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pani Pająk poinformowała, że podczas walnego zebrania Gminnej Spółki Wodnej w
Sępólnie Krajeńskim wystąpiono do Pani Poseł Iwony Kozłowskiej o interwencję
poselską w sprawie populacji bobrów na terenach rolniczych;

- Kierownik Oddziału Ośrodka Doradztwa Rolniczego poinformował, że ukazało się
rozporządzenie w sprawie u6iegłorocznej suszy. IPo przeszacowaniu są obecnie większe
procenty, prawdopodobnie będzie możliwość skła4ania wniosków na straty powyżej5 %
vv danej uprawie, trwa oczekiwanie na szcżegółowe wytyczne;

- Pani Pająk poinformowała, że cena kruszywa wzrosła z 2tys.zŁ do 2.200zŁ za
transport, wobec czego będzie 7 transportów mniej niż w roku ubiegłym.
Zaproponowała, aby zmniejszyć przydziały, tam, gdzie planowanó ich najwięcej tj.
zmniejszyć o l transport w Teklanowie, Niechorzu, Wysokiej Krajeńskiej, Lutowie,
Dziechowie, Kawlach i Piasecznie. Komisja zaakceptowała w/w propozycję (4 głosy
,,za?, l członek Komisji nie brał udziału w głosowaniu);

- Pan '5Ąmarc zapytał o zakup komputerów dla u?czniów ze środowisk popegeerowskich.
Zastępca Burmistrza odpowiedziai że ta sprawa jest nadal procedowana;

Pan Skulski zapytał o koszty przydomowych oczyszczalni ścieków po jej
umchomieniu. Pani Pająk odpowiedziała, że są to koszty wywozu osadu i zakupu
odżywek dla bakterii;

- Pan Świniarski poinformował o wniosku z zebrania w Wilkowie w sprawie kilku dziur
na drodze Wilkowo - Wałdówko. Kierownik Referatu Gospódarki Komunalnej i
Rolnictwa powiedziai że ta sprawa została zgłoszona.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zakończyła posiedzenie.

Przewodnicząca Komisji
Lucyna Pająk

J


